
  

     

 
May 26, 2023 
 

To: All Pioneer Manor residents, families and substitute decision-makers 

 

Re: Pioneer Manor Update #179 

 

We thank everyone for their continued support and would like to share the following updates: 
 
Outbreak Status 
We are pleased to share that Public Health has lifted the outbreak status for the Cedar Home Area effective 
May 25, 2023, and the Trillium Home Area effective May 26, 2023. All visitors to the Home are reminded to 
self-monitor for respiratory or gastric symptoms and to postpone their visit should they experience symptoms.   
 
Residents’ Council Father’s Day Draw 
Beginning June 2, the Residents’ Council will be selling tickets on a 50/50 draw for Father’s Day. Council 
members will be in Winter Park on Fridays, Saturdays and Sundays, between 10 a.m. and 12 p.m. and between 
1:30 and 3:30 p.m. Tickets are $2 each, three for $5 and seven for $10. The draw will be held on Sunday, June 
18. Stop by, say hello, and support the fundraising efforts of the Council. 
 
Sun Safety 
Fingers crossed the warm weather will soon be here to stay. Many of our residents enjoy spending time outside, 
gardening and sitting on patios or balconies. Whether in a group program or one on one with family/visitors, it 
is important to be sun safe. Families are encouraged to ensure their loved one has a hat and sunscreen 
available while engaging in outdoor programs and activities. 
 
As always, please do not hesitate to contact us should you have any questions. 
 
Sincerely, 

    
 Aaron Archibald    
 Director, Long-Term Care Services   
 
 c.c.:  Councillor René Lapierre, Chair, Community & Emergency Services Committee 

Ed Archer, Chief Administrative Officer 
 Steve Jacques, General Manager, Community Development 
 Dr. Maurice St. Martin, Medical Director 

Andrée Quesnel, Nicole Jacklin, Managers of Resident Care  
Dianna Foster, Family Council 

 Maria Aprea, Resident Council 



  

     

 
Le 26 mai 2023 
 
Objet : Cent soixante-dix-neuvième mise à jour du Manoir des pionniers 
 
À l’attention des résidents du Manoir des pionniers, de leur famille et de leurs mandataires spéciaux 
 
Nous remercions tout le monde de leur soutien continu et tenons à partager les mises à jour suivantes : 
 
Mise à jour sur l’éclosion 
Nous sommes heureux de vous informer que Santé publique Sudbury et districts a déclaré la fin de l’éclosion 
dans l’aire résidentielle Cedar le 25 mai 2023 et dans l’aire Trillium le 26 mai 2023. Nous rappelons aux visiteurs 
qu’ils doivent s’auto-évaluer pour tout symptôme d’infection respiratoire et de problème gastrique et nous leur 
conseillons de reporter leur visite à une date ultérieure s’ils présentent des symptômes.   
 
Tirage de la fête des Pères du Conseil des résidents 
À compter du 2 juin, le Conseil des résidents vendra des billets à un tirage 50/50 qui sera tenu à l’occasion de 
la fête des Pères. Les membres du Conseil des résidents seront dans le parc d’hiver les vendredis, samedis et 
dimanches, de 10 h à 12 h et de 13 h 30 à 15 h 30. Vous pourrez vous procurer des billets aux prix de 2 $ le 
billet, de 5 $ pour trois billets et de 10 $ pour sept billets. Le tirage sera tenu le dimanche 18 juin. Venez nous 
dire bonjour et appuyer les efforts de collecte de fonds du Conseil.  
 
Protection contre le soleil 
Nous espérons que le temps chaud arrivera bientôt pour rester. Un bon nombre de nos résidents aiment passer 
du temps à l’extérieur, à jardiner et à se prélasser sur une terrasse ou un balcon. Qu’ils passent du temps en 
plein air dans le cadre d’un programme de groupe ou d’une visite avec leur famille et leurs visiteurs, il est 
important qu’ils se protègent contre le soleil. Nous encourageons les familles à s’assurer que leurs proches 
disposent d’un chapeau et d’un écran solaire pour participer aux programmes et aux activités à l’extérieur. 
 
Comme toujours, si vous avez des questions, n’hésitez surtout pas à communiquer avec nous. 
 
Sincèrement, 
 

    
 Aaron Archibald    
 Directeur, Services de soins de longue durée 
 

 c. c.  René Lapierre, conseiller municipal et président du Comité des services communautaires et d’urgence 
Ed Archer, administrateur en chef 

 Steve Jacques, directeur général du Développement communautaire 
 Dr Maurice St. Martin, directeur médical 

Andrée Quesnel et Nicole Jacklin, gestionnaires des soins aux résidents  
 Dianna Foster, Conseil des familles 

 Maria Aprea, Conseil des résidents 


